
Hej ! 
 
FFIA har nu fått återkoppling från det möte som hölls av commissioner på DPCCS i december, för 
representanter från fjorton olika samarbetsorganisationer. 
 
På mötet försäkrade commissioner att de internationella adoptionerna kommer att fortsätta men 
påpekade att man nu vill prioritera de inhemska adoptionerna på ett annat sätt än tidigare. 
Commissioner menade att det är svårt att blicka framåt och sia om hur adoptionsförmedlingen 
kommer att fungera framöver. 
 
Det är flera faktorer som inverkar – hur många barn som kommer i fråga för adoption och hur många 
av de barnen som kommer att få en familj inom landet – detta är ingen ny situation men 
commissioner menade att hon inte vill spekulera i eller gissa om framtidens förmedling.   
 
När det gäller de inhemska adoptionerna så finns det en viss tveksamhet inom landet. Det har t.ex. 
visat sig vid några tillfällen att när en mamma som valt att lämna sitt barn för adoption, fått veta att 
barnet kommer att adopteras av en lankesisk familj, har motsatt sig det och tagit med sig barnet hem 
igen.  
 
Det är fortfarande sällsynt att barn med särskilda behov adopteras inom landet. Det är därför troligt 
att myndigheten i större omfattning  än tidigare kommer försöka finna familjer till sn barn genom 
internationell adoption.  




